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INTERPEL.ACJA

w sprawie wyznaczenia miejsca do dokonywania zbi6rkiodpaddw biologicrnych na terenie

Miasta Wfocfawek

W ostatnim miesiqcu przez Wloctawek przeszla burza dokonujqc znacznych zniszczefi w

mieniu publicznym jak i prywatnym. Powyrywane i poiamane drzewa, krzewy oraz gafqzie to

najbardziej charakterystyczne elementy krajobrazu kojarzone z wystqpieniem tego typu

zjawiska meteorologicznego. Nie inaczej byfo i w tym przypadku.

Miasto posiada odpowiednie sluiby, kt6re zajmujq siq porzqdkowaniem izagospodarowaniem

odpad6w powstalych w wyniku dzialalnoici sil iywiolu. Wlaiciciele prywatnych posesji sE

niestety pozostawieni sami ze swoimi problemami.

Strai poiarna wspiera ich w zabezpieczaniu powalonych drzew, czy polamanych gatqzi, ale

iadne stuiby nie chcq zajqi siq zagospodarowaniem odpad6w powstatych w wyniku wyciqcia

drzewa, krzew6w lub gafqzi na prywatnej posesji.

Wielu mieszkaric6w skariy sig, ii nie ma co zrobii r powstatymiodpadami, kt6rych Saniko nie

chcialo przyjqi, mimo ii mieszkafrcy oferowali, ii sami owe odpady spakujq i wywiozq we

wskazane miejsce na wiasny koszt. Jest to tym bardziej dziwne, gdyi w rnomencie

rozdrobnienia tych samych odpad6w i przechowania ich we workach do czasu zbiorki

odpadow zgodnie z harrnonogramem wywozu (mieci {zbi6rka odpad6w ulegajqcych

biodegradacji) Saniko i tak te odpady odbiera.

Tworzona jest wiqc fikcja, w kt6rej Saniko nie przyjmie odpadow pozostalych po

przewr6conych drzewach, krzewach czy polamanych roilinach, nawet jeieli wladciciel posesji

chce je wywieic na wlasny koszt, chyba 2e jest akurat termin ich wywozu, to wtedy Saniko

samo przyjedzie po te odpady jak co tydzieri.

Dlaczego wiqc mieszkaricy muszQ czekai i magazynowai te odpady caty tydzief a potem po

kilka, lub kilkana6cie work6w wystawiai raz na jaki$ czas, aby siq ich pozbyi?

Zglaszam wiqc wniosek, aby umoiliwiC mieszkaricom Wloclewka wywoienie odpad6w
biologicznych do punktu zbidrki na takich samych zasadach jak odbywa siq zbi6rka innych
odpad6w w Punkcje Selektywnej Zbi6rki Odpad6w Komunalnych.



Nie wszyscy Wtoclawianie posiadajq moiliwoii zagospodarowania drewna, li6ci lub

powalonego krzewu. Pozostala czqii spala te odpady w piecach, czego powinniSmy unikad,

skoro walczymy o czyste powietrze w miescie. Mokry odpad takijak li$cie, gatqzie lub (wie2o

powalone drewno generuje wiqksze zadyrnienie nii drewno przesuszone.

Wprowadzajqc m6j wniosek w iycie nie tylko przyczynimy siq utatwienia iycia wta6cicielorn

posesji, ale takie zadbamy o ekologiq i czyste powietrze. Froponuje r6wniei, aby odpowiednie

stuiby organizowaty zbi6rki takich odpad6w ad hoc, w zaleinoici od potrzeb i okolicznoici, na

podobnych zasadach na jakich odbywa siq odbi6r odpadow wielkogabarytowych. Niech po

burzy, w czasie kt6rej doszto do znacznych zniszczefi w drzewostanie bqdq organizowane

zbi6rki odpadow biologicznych koriczqcych okres wielkiego sprzqtania.
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